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»سازمان تامین اجتماعی«: 

۲۹ طرح درمانی سازمان تامین 
اجتماعی در کشور 

به بهره برداری می رسد
سازمان تامین اجتماعی از بهره برداری ۲۹ طرح درمانی 
با ۴۳ میلیارد تومان اعتبار در استان های مختلف کشور 

خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل روابط عمومی 
سازمان تامین اجتماعی، طرح های به بهره برداری رسیده 
ارتقای هتلینگ  اردبیل،  استان  افتتاح شامل  در حال  و 
بخش بستری مردان بیمارستان پارس آباد، ایجاد پارکینگ 
و محوطه سازی و تعمیرات اساسی و بازسازی ۲ بلوک 
)شامل ۴ واحد( منازل سازمانی در بیمارستان سبلان اردبیل، 
بخش آنژیوگرافی بیمارستان دکتر شریعتی اصفهان، مرکز 
تصویربرداری و پدبالگرد در بیمارستان حضرت فاطمه الزهرا 
واحدهای  استاندارد سازی  و  بهسازی  و  آباد  )س( نجف 
آزمایشگاه و واحدهای درمانگاهی پلی کلینیک شهید کمال 
پور اصفهان است که در ایام هفته تامین اجتماعی به بهره 

برداری می رسد.
بر همین اساس در استان تهران نیز سه پروژه درمانی در 
ایام هفته تامین اجتماعی )۱۹الی ۲۵تیر( بهره برداری می 
شود که شامل بازسازی کامل بخش ارتوپدی بیمارستان 
شهید دکتر فیاض بخش، بازسازی کامل بخش رادیولوژی 
بیمارستان شهید دکتر لواسانی و بازسازی کامل بخش اطفال 

بیمارستان معیری است.
اسلایس   ۱۶ اسکن  تی  سی  دستگاه  از  برداری  بهره 
بیمارستان زاهدان در استان سیستان وبلوچستان نیز از 
پروژه هایی است که همزمان با ایام هفته تامین اجتماعی 

انجام می شود.
روابط عمومی سازمان تامین اجتماعی در ادامه می افزاید، 
در استان فارس همچنین در این ایام ۲ پروژه رادیولوژی 
پلی کلینیک امام رضا )ع( لامرد و رادیولوژی پلی کلینیک 
پارسیان مرودشت به بهره برداری خواهد رسید، استاندارد 
سازی واحد بلوک زایشگاه بیمارستان دکتر غرضی سیرجان 
در استان کرمان نیز در زیربنای ۳۰۰ مترمربع احداث شده 

است.
بر پایه این گزارش دراستان کهگیلویه و بویراحمد نیز همزمان 
با هفته تامین اجتماعی چند طرح درمانی افتتاح خواهد 
شد که شامل بخش تصویربرداری و برق اضطراری با تامین 
دیزل ژنراتور در درمانگاه تخصصی دهدشت است، هتلینگ 
بخش داخلی بیمارستان حکیم جرجانی گرگان و دستگاه 
سی تی اسکن بیمارستان خاتم الانبیاء گنبد کاووس نیز در 
گرامیداشت هفته تامین اجتماعی در استان گلستان مورد 

بهره برداری قرار می گیرد.
در ادامه این گزارش آمده است: در استان لرستان، ۴ پروژه 
استانداردسازی آشپزخانه )ارتقای سلامت غذایی(، ارتقای 
هتلینگ سه بخش بستری کودکان، داخلی زنان، داخلی 
مردان، دستگاه بن دانسیتومتر )تراکم استخوان( و رادیولوژی 

ستون سقفی در بیمارستان خرم آباد افتتاح می شود.

کشتی مازندران بار دیگر در صدر جدول رده بندی کشور 
قرار گرفت. این موقعیت در حالی به دست آمد که چند 
ماه از دوران ریاست »اصغر ثمربخش« در هیات کشتی 
استان سپری می شود و اکنون نام آشنایی چون  »عسکری 
محمدیان« سکان هدایت این هیات را در دست گرفته 
است. وی از بدو ورود وعده داده تا مدافع تمام نیروهای 
تاثیر گذار کشتی استان باشد. وی در نخستین گام با 
ارسال نامه به فدراسیون کشتی و سازمان لیگ خواهان 
رعایت احقاق حق مربیان سازنده کشتی از طریق لیگ شد. 
بندی از اساسنامه که به اعتقاد وی طی چند سال گذشته 
مورد غفلت واقع شده است. بر همین اساس و در راستای 
آگاهی از نقطه نظرات مرد نقره ای المپیک طی گفت و 
گویی نقطه نظرات این قهرمان اسبق تیم ملی و رئیس 
منتخب هیات را در خصوص برنامه های آینده جویا شدیم 

که در ادامه آن را خواهید خواند:
 محمدیان کلام خود را چنین آغاز می کند: ورزش ما 
طی حدود ۷۰ سال، یعنی از المپیک ۴۸ لندن تا به امروز 
پیشرفت قابل قبولی نداشته است. در واقع تعداد مدال 
هایی که ما کسب کرده ایم تنها در چند رشته خصوصا 
نتایج  توان  نمی  بنابراین  است.  آمده  دست  به  کشتی 
گذشته ورزش را در شان مردم و کشور ایران ارزیابی کرد مگر 
اینکه تلاش خودمان را بیشتر کنیم. و این تلاش بیشتر 
یعنی آنکه به مربیان بها بدهیم، پشتوانه سازی کنیم، 
انگیزه ورزشکاران موجود را مضاعف سازیم و... یکی از راه 
های حمایت از مربیان خصوصا سازنده ها همین لیگ 

است که باید حق تلاش این جمع مورد توجه واقع شود.
وی افزود: حلقه مفقوده ورزش ما از جمله کشتی فقدان 
ارتباط تنگاتنگ وزارت آموزش و پرورش و وزارت ورزش 
است. استعداد ها باید در دوران مدرسه کشف و پرورش 
داده شود. به اعتقاد من این ارتباط سال های مدیدی است 
که به نحو مطلوب و منطقی وجود برقرار نیست. وقتی 
امروز صحبت از کمبود پشتوانه ها در ورزش می شود به 
مفهوم آن است که در بخش استعداد یابی و کشف آینده 
سازان برنامه درستی نداشته ایم و به همین دلیل بخش 
مهمی از برنامه طولانی مدت من در هیات مازندران صرف 
کشف و پرورش استعدادها و سپردن آنان دست مربیان 

سازنده خواهد بود. در واقع هدف این است که ضمن بهره 
گیری از متدهای علمی از جمله پیکر سنجی، جنبش 
پذیری، هماهنگی عصب و عضله، استقامت بدنی و سایر 
فاکتورها، کسانی انتخاب و زیر نظر مربیان کشتی آموزش 
ببینند که درصد موفقیت آن ها بالا باشد تا به این ترتیب نه 

وقت مربیان گرفته شود و نه استعدادها هدر برود.
برنامه کوتاه و میان مدت من در هیات نیز تقویت و ایجاد 
انگیزه نزد مربیان زحمتکش، کشتی گیران، داوران و هیات 
ها خواهد بود.کسانی که در حال حاضر نیروهای اصلی 
کشتی مازندران محسوب می شوند باید تقویت شوند و 

انگیزه لازم برای ادامه کار داشته باشند.
عضو پیشین شورای فنی فدراسیون کشتی راه های رسیدن 
به مقصد را در گرو تلاش بیشتر، گرم کردن تنور مسابقات، 
ایجاد انگیزه و در یک کلام عشق به خدمت عنوان و تاکید 
می کند: من برای رسیدن به مدال های جهان و المپیک 
شب و روز تلاش می کردم و لحظه ای آرام و قرار نداشتم. 
این شیوه کار را در عرصه مدیریت نیز دنبال خواهم کرد. 
تمام وقت و زندگی خودم را معطوف به کشتی مازندران 
می کنم و شب و روز از پای نخواهم نشست. دوره کوتاه 
رقابت انتخاباتی تمام شده و زمان طولانی رفاقت فرارسیده 
است. از تمام رقبا و  کسانی که دل در گرو کشتی مازندران 
دارند تقاضا می کنم همراه من باشند و به کشتی این 
خطه خدمت کنند. تشک کشتی در اقصی نقاط استان 
پهن است و من از غرب تا شرق استان سفر خواهم کرد تا 
به کمک  عاشقان کشتی چراغ ورزش اول را بیش از پیش 
پرفروغ کنیم. به جرات می توانم ادعا کنم اکنون ۵۰ درصد 
اعضای تیم های ملی کشتی متعلق به مازندرانی هاست 
و ما تلاش می کنیم در سایه رقابت با دیگر استان ها 

موقعیت خود در تیم ملی را بیش از پیش تقویت کنیم.
وی ادامه داد: خوشحال نیستیم از اینکه کشتی در استان 
های دیگر ضعیف باشد. هرگاه استان های دیگر تقویت 
شوند و رقابت وجود داشته باشد سطح کشتی ما هم بالا 
می رود. زمانی در هر باشگاه صد نفر، دویست نفر تمرین 
می کردند اما امروز این تعداد به بیست، سی نفر تقلیل 
یافته. باید دلایل عدم گرایش خانواده ها و فرزندان به 

کشتی ریشه یابی شود.
عسکری محمدیان در بخش دیگری از صحبت های خود 
در رابطه با فعالیت های پیش روی هیات و سرفصل برنامه 
های خود تصریح کرد: کار و تلاش را به اتفاق جمعی از 
همکاران آغاز کرده ایم. در واقع یاران من در هیات باید 
کسانی باشند که که اولا عاشق کشتی باشند ثانیا برای 
هیات وقت بگذارند. کشتی مازندران را نمی توان با روزی 
دارند  انتظار  من  از  مردم  کرد.  اداره  حضور  ساعت  چند 
همانطور که در مسابقات بزرگ با تمام وجود تلاش می 
کردم و عقب نمی نشستم در عرصه مدیریت هم با همه 

قوا کار کنم به همین منظور و در مقام خدمتگزار، دست 
همه زحمتکشان و یاوران کشتی را می بوسم. از همکاران 
دانشگاهی گرفته تا مربیان، روسای هیات ها شهرستان، 
نمایندگان محترم مجلس و حامیان مالی. ما ورزشی ها 
باید ثابت کنیم توانایی مدیریت در بخش تخصصی خود 
را داریم. باید این باور غلط از ذهن مسئولین پاک شود 
که ورزشکاران مدیران موفقی نیستند. اگر قهرمانان مدیر 
نبودند که نمی توانستند مدال جهان و المپیک بگیرند. 
کسب مدال در چنین آوردگاهی جز با مدیریت دقیق ممکن 
نیست. کسی که با مدیریت درست به مدال می رسد قطعا 

توان اداره مجموعه را دارد.
دارنده مدال نقره المپیک سئول با اشاره به حضور موفقیت 
آمیز بانوان در عرصه کشتی آلیش و کلاسیک خاطرنشان 
کرد: یقین داشته باشید همان میزان توجه که به بخش 
داشت.  خواهد  وجود  نیز  بانوان  بخش  در  داریم  آقایان 
تفاوتی بین دو بخش نمی گذاریم و بانوان نیز قدتمندانه 
که  است  روشن  البته  کنند.  پیدا می  در صحنه حضور 
الزامات و ضرورت ها رعایت می شود با این وجود همانطور 
که ذکر شد بانوان در ادامه فعالیت مورد حمایت قرار می 

گیرند.
رئیس منتخب هیات کشتی مازندران با اشاره به بحث 
مالی و لزوم رفع دغدغه های در این بخش گفت: بحث 
از  اداره اموراست. به همین منظور  لوازم اصلی  از  مالی 
تمام عاشقان کشتی و حامیان مالی می خواهم  در جهت 
اعتلای روز افزون کشتی مازندران ما را یاری دهند. هدف 
آن است که مربیان و عوامل کشتی در این خطه دغدغه 
مالی نداشته باشند و با عشق و علاقه کار کنند. به همین 
منظور و برای رسیدن به این مرحله، لحظه ای آرام نخواهم 
نشست. کشتی با پوست و گوشت مازندرانی ها عجین 
است، اطمینان دارم نمایندگان مردم در مجلس و دیگر 
مسئولان استان یاور ما خواهند بود. خوشبختانه امکانات 
فراوانی در کشور وجود دارد که می توان از این امکانات در 
جهت رشد و پیشرفت ورزشی که غرور ملی ما را تقویت می 
کند استفاده کرد. ما باید کاری کنیم که قهرمان المپیک 
صاحب اعتبار شود و برای حضور وی در لیگ همه سر و 
دست بشکنند نه اینکه با ارقام ناچیز او را به خدمت بگیرند. 
لیگ کشتی باید در حد نام این ورزش برگزار شود یعنی 
شرایطی فراهم شود تا همه طرف ها از جمله اسپانس نیز 

از حضور در صحنه رضایت داشته باشد.
محمدیان در پایان تاکید کرد: امروز که اعضای محترم 
مجمع مرا به عنوان امین خود برگزیده اند تمام تلاش 
خود را به کار خواهم گرفت تا کشتی مازندران همواره در 
اوج باقی بماند. در این راه دست یاری به سمت تمام رقبا 
و دوستان دراز می کنم تا به خاطر آبروی استان و تداوم 

اقتدار یار و یاور هیات باشند.

حرف اول

»عسکری محمدیان« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

کشتی مازندران باید همواره در اوج باشد

حلقه مفقوده ورزش ما از جمله کشتی 
فقدان ارتباط تنگاتنگ وزارت آموزش و 
پرورش و وزارت ورزش است. استعداد 
ها باید در دوران مدرسه کشف و پرورش 
داده شود. به اعتقاد من این ارتباط سال 
های مدیدی است که به نحو مطلوب و 
منطقی وجود برقرار نیست. وقتی امروز 
صحبت از کمبود پشتوانه ها در ورزش 
می شود به مفهوم آن است که در بخش 
استعداد یابی و کشف آینده سازان برنامه 

درستی نداشته ایم.

جامعه

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

جناب آقای حبیب اله ناظریان 
قهرمان وصاحب کمربند دان9کاراته بدینوسیله انتخاب شایسته حضرتعالی بعنوان رییس هیات 
کاراته استان اصفهان که نشان از درایت اعضای مجمع میباشد را تبریک و تهنیت عرض نموده و 

امیدوارام با توکل به احدیت موفق و پیروز باشید.
اصغرقلندری - تحریریه دنیای هوادار
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3 اجتماعی

در حالی که باشگاهی مثل استقلال به دلیل یک سفر 
ناخواسته به جنوب کشور 12 بازیکنش مبتلا به ویروس 
کرونا شدند و عکس احساس برانگیز دیدار دختر خانم وریا 
غفوری کاپیتان استقلال با پدرش از پشت دیوار شیشه ای 
دل هر انسانی را به درد آورد معلوم نیست که بازدیدها یا 
شوهای تبلیغاتی متولیان کمیته ملی المپیک از فدراسیون 
های ورزشی با دعوت پرتعداد خبرنگاران رسانه ها، برگزاری 
مجامع انتخاباتی فدراسیون ها و دعوت پرشمار از رسانه ها 
بدون رعایت فاصله ایمن و تشکیل مجامع سالانه فدراسیون 
ها چه ثمری در این اوضاع و احوال برای ورزش دارد که 
آقایان این قدر دستپاچه شده و نشست های دورهمی و 

فدراسیون گردی راه انداخته اند.
در عجبیم که در شرایط عادی ندیدیم و نشنیدیم که رئیس 
کمیته ملی المپیک با یک لشکر راه بیفتد و به اصطلاح 
از یک فدراسیون در آورد ولی حالا که وزارت  سرزده سر 
بهداشت مکررا از تجمع افراد زیر یک سقف با مدت زمان 
کوتاه جلوگیری و توصیه به عدم انجام آن می کند دوستان 

بازدیدهای 5 ساعته براه می اندازند!
اولا واژه غلط سرزده را باید اصلاح کنند. این سرزده که 50 
تا لشکر و حشم و دوربین و گزارشگر دنبال رئیس کمیته 
با دبیر کل راه می افتند همانند همان انفاق و کمکی است 
که می خواستند دوتا روغن و یک ماکارانی به خانواده های 
نیازمند در سیستان و بلوچستان بدهند که دو یا سه ماشین 
چند صد میلیونی با کولرهای روشن کیلومترها مسئولان را 
می برد در دل کپرنشینان سیستان و بلوچستان و آنجا آقایان 
به خط می شوند و در حالی که به بهانه کرونا دماغ خود را 
می گیرند تا بوی کپرنشینان آزارشان ندهد یکی یکی خانواده 
ها را صدا می زنند و روی هر بسته ماکارانی و روغن و پنیر 

نوشته جهت کمک به نیازمندان!
اینگونه می خواهید شان شخصیت مردم را حفظ کنید؟ 
کرامت انسان ها چه می شود؟ کافی است شماره حساب هر 
کدام از آن مردم را دارید و به حسابشان مبلغی را واریز کنید 
تا ده میلیون هزینه رفت و برگشت شماها نشود که می 
خواهید 5 میلیون به روستاییان دور افتاده کمک کنید! حالا 
هم قضیه دستگاه ورزش است. از یک طرف مدام تلویزیون 
و همه متولیان سلامت می گویند تجمعات را کم کنید و از 
آن طرف قضیه، دوستان هوای فدراسیون گردی به سرشان 
زده، با چه هدفی؟ کاش یک فلسفه مهمی پشت این تفکر 

فدراسیون گردی بود.
این طبل و دهل و جمع کردن رسانه ها دور خود و رفتن 
یا بازدید سرزده فقط شوی تبلیغاتی است تا آقایان بگویند 

داریم کار می کنیم. می خواهید درد دل فدراسیون ها را 
بشنوید؟ هستند فدراسیون هایی که سه ماه است حقوق 
پرسنل خود را نداده اند؛ هستند فدراسیونهایی که به بهانه 
عدم تخصیص بودجه چند نفر را بیکار کردند یا به بیمه 
بیکاری معرفی کردند! بروید قانون من در آوردی سرپرستان 
موقت فدراسیون ها را جمع کنید که ظلم و خیانتی بزرگ 

درر حق ورزش است.
سرپرستان موقت در بهترین حالت نصف بودجه یک ساله 
فدراسیون را هزینه می کنند بدون آنکه کوچکترین آورده ای 
برای فدراسیون داشته باشد. داریم سرپرستانی که همان رور 
نخست از دکور اتاق خود خوششان نیامده و 200 میلیون 
هزینه تخت و بخت و مبلمان اتاق خویش کرده اند، منشی 
را عوض کرده اند دو یا سه نفر را با عناوین مختلف با خود 
آورده اند، اول می گویند این ها افتخاری است و پول نمی 
گیرند ولی وقتی که مدتی گذشت همین ها که مهمان چند 
روزه قرار بود باشند جای پایشان محکم تر از کارکنان با 20 

ساله سابقه آن فدراسیون شده اند!
»سرپرست  عنوان  یه  طرف  که  داریم  فدراسیونی  اکنون 
موقت« انتخاب شده تا فقط مقدمات برگزاری انتخابات بی 
طرف و سالم را فراهم کند بدون آنکه خودش حق ثبت نام 
داشته باشد ولی پروسه سه ماهه سرپرست را به 6 ماه و 
یکسال افزایش داده اند و حالا هم که یواشکی ثبت نام 
هم می کنند و می شوند »رئیس فدراسیون«! صدیقی 
چگوه شد رئیس فدراسیون ووشو؟ یک نیروی موقت در 
روابط بین الملل ووشو بود و البته از دوستان علینژاد. بعد از 
ارتقای علینژاد به معاونت وزیر ابتدا یکی دیگر را سرپرست 
ووشو گذاشتند اما هنوز بنده خدا جا به جا نشده بود او 
را یک پست موقت دیگر دادند و صدیقی شد سرپرست! 
حالا هم که خیلی راحت شد رئیس فدراسیون ووشو. آن 
قدر مهندسی شده بود که داد بانوی قهرمان ایران »الهه 
منصوریان« هم در آمد و گفت اول من قرار بود نماینده 

مربیان یا ورزشکاران باشم بعد خواهرم را جایگزین کردند.
فدراسیون اتومبیلرانی هم همکارمان جناب »مازیار ناظمی« 
سرپرست موقت است. ولی کارهایی که ایشان دارد انجام 
می دهد در حیطه رئیس دائم است! پس واژه موقت را 
بردارید و مثل گذشته عمل کنید. چون برخی از این موقت 
ها هم آن قدر ضعیف هستند که نمی توانند با مهندسی 

شدن انتخابات هم خود را تحمیل کنند.
چندین نفر به این سبک و سیاق »نور چشمی« داریم در 
وزارت ورزش ولی هر کجا که معرفی و حمایت می شوند 
پس می خورند! طرف را گذاشتند سرپرست، همه جا هم 
حمایتش کردند ولی روز انتخابات یک نفر از بیرون می آید و 
43 تا رای می آورد و این سرپرست یک رای! پس در انتخاب 
های خودشان هم شک دارند. اول یکی را جلو می اندازند و 
بعد که خوب سرش گرم شد یواشکی یکی دیگر را هال می 

دهند توی صندوق شیشه ای انتخابات...
انتخابات  تا  انتخاب سرپرست موقت  پروسه  در  یعنی 
چنان بلبشویی بر فدراسیون مورد نظر حاکم است که خدا 

می داند و نمی توانیم قراردادهایی که سرپرستان بعضا 
می بندند و عزل و نصب های غیرقانونی که می کنند 
و سفرهایی که می روند )سرپرستی داشتیم که امشب 
حکمش خورده فردا در کنگره فلان رشته سر از برزیل در 
آورده!( باز بگویید دیپلماسی ورزش ما ضعیف است. بنده 
خدا خودش رفته به کنگره در آمریکای جنوبی آقازاده اش 
را هم به عنوان مترجم برده!!! خب این ها ضرباتی است 

که ورزش ملی می خورد.
مضاف بر اینکه در دوران سرپرستی هیچکس از نایب رئیس 
تا آبدارچی و رئیس و سرمربی و سرپرست و ورزشکار دلش 
به کار نمی رود چون می داند این موقت است و فردا ممکن 
است نباشد. دوستان بزرگوار! به جای فدراسیون گردی و 
راه ورزش  از سر  را  این مشکلات  بفرمایید  بازدید سرزده 
بردارید. بفرمایید تکلیف اساسنامه فدراسیون فوتبال را حل 
کنید که هر آن ممکن است فیفا ما را تعلیق کند. بفرمایید 
برای هیات های ورزشی برای المپیک و پارالمپیک و برای 
نامه اخیری که ioc داده فکری اساسی کنید. برای بازدید و 
نمایش ها و حضور فعال وقت زیاد داریم. مهم و اصل را 
بچسبید لطفا. ورزشگاه انقلاب را دریابید که هر روز از فضای 
سبز آن کاسته می شود و دکان های جدید لاکچری سر 

بر می آورن!
حال، ورزشی ها را در مجموعه انقلاب راهی نیست و اگر 
هست با دویست نفر باید هماهنگ شود ولی یک نوجوان 
16 ساله با دوست دختر خود سوار بر خودروی چند صد 
میلیونی گوشی در گوش و سیگار بر لب با همان سرعت از 
اتوبان به داخل مجموعه می پیچد و بوق هم نمی زند چون 
نگهبان درها را از قبل برایش باز گذاشته و می رود داخل 
مجموعه، تفریحش را می کند، تنیس و گلفش را بازی می 
کندو با دوستان دختر و پسر قرار اسکیت و تنیس هم 
می گذارند تا روزش کوتاه شود و ماشینش را هم کارواش 
انداخته و ضبطش را روشن می کند و... آن وقت  برق 
»فدراسیون گلف« باید توی جُردن هواخوری کند! فدراسیون 
همگانی در بلوار فردوس، فدراسیون اسکیت در فلان جا و... 
کبدی که دو طلای آسیا را دارد بدون یک وجب زمین در 
خیابان حجاب! سه سال است که موافقت نامه ها اخذ شده 
تا استخر تخریب شده خیابان حجاب را بدهند به قهرمانان 
آسیایی جاکارتا ولی هنوز به نتیجه نرسیده اند و بعد برای 
قرارداد »مارک ویلموتس« ده گروه کارشناسی فرستاده اند 
فیفا و دست آخر هم دست از پا درازتر بر می گردند ایران 
و هیچ. تمام. 40 میلیارد پول بی زبان سوخت و رفت برای 
یک ماه کار کردن، آن هم در شرایطی که تیم ملی را به 

پرتگاه سقوط بردند!
حرف آخر؛ وضعیت آقای سلطانی فر روشن است. وی این 
چند صباح را با نمایندگان مجلس رایزنی اش را دارد تا بماند 
و بعد برود دنبال کارش اما ...آقای صالحی امیری را مدیری 
توانمند می دانند. اغلب تیم دولت با نظر ایشان بسته شد. 
پس چگونه است که با وجود یک چنین مدیر بزرگ و قوی 

این قدر در دیپلماسی ورزش ضعیف هستیم؟

یادداشت

مشکلات ورزش مهم تر است یا شوهای تبلیغاتی؟

در عجبیم که در شرایط عادی ندیدیم و 
نشنیدیم که رئیس کمیته ملی المپیک با 
یک لشکر راه بیفتد و به اصطلاح سرزده 
سر از یک فدراسیون در آورد ولی حالا که 
وزارت بهداشت مکررا از تجمع افراد زیر 
یک سقف با مدت زمان کوتاه جلوگیری و 
توصیه به عدم انجام آن می کند دوستان 

بازدیدهای 5 ساعته براه می اندازند!

در دستور کار مقامام ارشد قضایی 
کشور قرار گرفت؛

رسیدگی به مشکلات زمین های 
اهالی اشتهارد

پس از سفر ریاست قوه قضاییه به استان البرز در دی ماه 
98، بررسی مشکلات اهالی شهرستان اشتهارد در رابطه 
با زمین های مورد اختلاف مردم با سازمان ملی زمین و 
مسکن و شهرداری اشتهارد در دستور کار معاونت اجتماعی 

و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه قرار گرفت.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از معاونت اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری البرز، در پی نارضایتی 
برخی از ساکنان شهرستان اشتهارد درخصوص مشکلات 
مربوط به زمین های این شهرستان، جلسة تخصصی به 
میزبانی معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه 
قضاییه و با حضور معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری کل استان البرز، مدیرکل راه و شهرسازی 
استان البرز، مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان البرز، رئیس 
دادگستری شهرستان اشتهارد، شهردار و رئیس شورای شهر 
اشتهارد، سایر مقامات ذیربط و به ریاست دکتر الفت معاون 

اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه برگزار شد.
در این جلسه ضمن تأکید بر فوریت رفع موانع و مشکلات 
مذکور، درخصوص واگذاری و تنظیم سند زمین ها، اجرای 
رأی هیأت نظارت مربوط به سال 1352، اجرای قانون زمین 
شهری مصوب سال 1366، بررسی نقشة هوایی زمین های 
اشتهارد و دلایلی مبنی بر احداث اعیانی و احیاء و عمران 

توسط شهرداری اشتهارد و مردم بحث و تبادل نظر شد.

سِر شده ایم!
این روزهای گرم دل های  در 
توان  دیگر  نه  زده  یخ  همه 
درآمد  نه  و  هست  خریدی 
با  کارگر  یک  چطور  کافی. 
درآمد ماهی دو میلیون می 
تواند هم اجاره خانه بدهد و 
فرزندان  و  همسر  شکم  هم 
خود را سیر کند؟ اصلا تازه در 
طول سال به هیچ عنوان لباس هم نخرد! چطور چنین چیزی 
ممکن است؟ شاید همه ما دیگر مثل جایی که دیگر هیچ 
حسی ندارد سِر شده ایم دیگر درد را احساس نمی کنیم چه 
کسی پاسخگوست؛ دلار ۲۲ هزار تومان، سکه ۱۰ میلیون تومان! 
واقعا چه بلایی دارد به سر ما می آید؟ شاید ما داریم جهنم را 
در همین دنیا تجربه می کنیم! کشور شده مکانی برای جولان 
دلالان؛ یک روز شکر نیست یک روز تخم مرغ نیست یک روز 
قیمت مرغ سر به فلک می کشد و روزه دیگر اجاره خانه ها 
چند برابر می شود. قیمت آهن هم دیگر دست نیافتنی است! 
به کدامین گرانی باید فکر کنیم و جلوی کدام را بگیریم؟ همه 
چیز تغییر کرده و انگار در خواب طولانی به سر می بریم؛ طوری 
که اکنون خانه دار شدن برای جوانان یک رویاست! راستی 
برای ازدواج چه باید بکنیم؟ پدری که می خواهد دخترش را 
به خانه بخت بفرستد دقیقا چه باید بکند؟ کدام وسیله را می 
تواند خریداری کند؟ پدر داماد را بگو! خانه برای پسر...خرید طلا! 
نمی دانم واقعا باید درباره کدام یک از این ها صحبت کرد هر 
کدام یک درد است. ولی هیچ چیز را دیگر حس نمی کنیم 

چون سر شده ایم...

»البرز« چه خبر؟

تلنگر

سید محمدرضا  حسینی

  نویسنده

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تخریب طبیعت و گسترش 
بیماری های عفونی در جهان

بیماری های  آرام«  »جریان  ملل،  سازمان  هشدار  طبق 
عفونی که ریشه در حیات وحش و تخریب طبیعت دارد، 
گریبان دنیا را خواهد گرفت، مگر آن که جهانیان راه حلی 
برای مشکل استثمار حیات وحش و نابودی محیط زیست 

پیدا کنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایندیپندنت، گزارشی 
که به تازگی در خصوص بیماری های عفونی و محیط 
زیست منتشر شده از روش هایی خبر می دهد که می توان 
جهت جلوگیری از بیماری های همه گیر آینده اتخاذ کرد. 
در این روش ها، زنجیره انتقال بیماری ها که از حیوانات به 

انسان سرایت می کنند شکسته می شود.
اینگر اندرسون، مدیر اجرایی برنامه محیط زیست سازمان 
ملل می گوید: »علم به وضوح به ما می گوید که اگر به 
همین ترتیب به استثمار حیات وحش و نابودی محیط 
زیست ادامه بدهیم، باید انتظار داشته باشیم که این 
بیماری ها به صورت یک جریان آرام و ثابت طی سال های 

پیش رو از حیوان به انسان سرایت کنند«.
اوگنی لبدف، صاحب امتیاز نشریه ایندیپندنت، کارزاری 
را به نام »منع تجارت حیات وحش« راه اندازی کرده که 
هدف آن کاهش خطر بروز بیماری های همه گیر در آینده 
است. این کارزار از جامعه بین الملل می خواهد که برای 
پایان بخشیدن به روند بازار پرخطر حیات وحش و وضع 

قوانین تجارت حیوانات وحشی دست به کار شوند.
همه گیری ویروس کرونا که گفته می شود ریشه آن از 
بازار فروش خفاش بوده است، تاکنون بیش از ۱۰ میلیون 
انسان را مبتلا و بیش از نیم میلیون نفر را در سراسر جهان 

کشته و نفس اقتصاد جهانی را به شماره انداخته است.
ابولا،  است:  افتاده  به چنین وضعیتی  نیز  قبلا  جهان 
مرس، سارس و ویروس نیل غربی همگی ویروس هایی 
بودند که از حیوان به جامعه انسانی سرایت کردند. حدود 
۷۵ درصد بیماری های عفونی جدید »گونه جهش یافته« 

ویروس هایی  هستند که از حیوان به انسان می رسند.
نزدیک به دو میلیون نفر در جهان پیش رفته، هر سال 
این  آمده اند.  از حیوانات  بیماری هایی می میرند که  از 
ویروس ها به حیوانات اهلی و دام ها نیز سرایت پیدا 
می کنند که صدها میلیون دام دار و کشاورز کوچک را به 

فقر و بدبختی می کشاند.
از سال ۲۰۰۰ تا کنون بیماری های ناقل از حیوان به انسان 

بالغ بر ۱۰۰ میلیارد دلار به اقتصاد خسارت وارد کرده اند. 
برآورد شده است ویروس کرونا ۹ تریلیون دلار خسارت 

بیش تر را به این میزان اضافه کند.

خطر افزایش مصرف پروتئین حیوانی در جهان

مطالعه جدید برنامه مشترکی از سازمان ملل و مؤسسه 
بین المللی تحقیقات دام است. این مؤسسه یک نهاد 
غیرانتفاعی است که در جهت بهبود فرآیندهای کشاورزی 
و دام داری در کشورهای توسعه یافته به تحقیق و فعالیت 

می پردازد.
در این گزارش آمده که ظهور بیماری های ناقل از حیوان 
به انسان ناشی از عوامل متعددی است که از جمله آن ها 
افزایش مصرف پروتئین حیوانی در یک سیاره با جمعیتی 

رو به رشد است.
جمعیت جهان طبق برآوردهایی که در سال ۲۰۱۹ انجام شد 
با دو میلیارد نفر افزایش، تا سال ۲۰۵۰ به ۹.۷ میلیارد نفر 
می رسد. عوامل دیگر بروز این بیماری ها، دام داری وسیع 
و ناپایدار و افزایش مصرف و تجارت حیوانات غیر اهلی 

است.
بحران اقلیمی نیز نقش مهمی دارد. افزایش دما باعث 
افزایش بیماری ها می شود چرا که شرایط مناسبی برای 
رشد و نمو حشراتی چون پشه فراهم می کند که می توانند 

ناقل ویروس هایی نظیر نیل غربی و آلفا باشند.
جغرافیایی  محل  و  تعداد  نیز  هوایی  و  آب  تغییرات 
گونه های حیوانات نظیر خفاش، میمون و حیوانات جونده 
نظیر موش را دست خوش تغییرات می کند که منبع انتقال 

بیماری ها هستند.
به گفته کارشناسان نقاط گردشگری ممکن است به منبع 
انتقال ویروس کرونا تبدیل شوند. جیمی اسمیت، مدیر 
کل مؤسسه بین المللی تحقیقات دام گفت: درسی که از 
ابولا و سایر بیماری های جدید می گیریم این است که 

آفریقا دانشی غنی در مواجهه با چنین خطراتی دارد.
از جمله راه کارهایی که در این گزارش به دولت ها توصیه 
شده، توسعه تحقیقات علمی، آموزش بیش تر در زمینه 
خطرات بیماری های عفونی برخاسته از حیوانات و ایجاد 
نظام پزشکی بهتر بوده  است. بهبود امنیت زیستی نیز 
نکته ای کلیدی در شناسایی بیماری هایی که در آینده 

امکان بروز دارند معرفی شده است.

مسکنگزارش

پایتخت

اصلاح قانون فعالیت حرفه پزشکی در بافت مسکونی 
پس از 33 سال در تهران

ارسال پیامک وام ۶ میلیون تومانی به ۳۰ هزار تاکسیران تهرانی

معاون معماری و شهرسازی شهرداری تهران از بررسی و اصلاح 
ماده واحده ای خبر داد که به موجب آن پس از چند دهه 
فعالیت حرف پزشکی در بافت مسکونی تعیین تکلیف می 

شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، عبدالرضا گلپایگانی 
با اشاره به حادثه کلینیک سینا  و فعالیت این مرکز در بافت 
با هدف  برنامه های شهرسازی  مسکونی، گفت: طرح ها و 
استقرار مراکز سکونت و کار در مکان مناسب و توزیع درست 
آنها در شهر، تهیه و تدوین می شود  بگونه ای که در یک 
شهر باید هر چیزی در جای خود قرار گیرد تا موجب آسایش 
و آرامش مردم شود. هرچند شهر ما با این وضعیت فاصله 
طولانی دارد اما لازم است که همگان تلاش خود را برای بهبود 

این وضعیت بکار گیرند.
او با بیان اینکه در کشور ما نیز اصول فنی هنجارها، باید 
و نبایدهای ساختمان در چارچوب مقررات ملی ساختمان، 
مشخص شده است، افزود: ساخت و سازها با کنترل عوامل 
شهرداری و مهندسان ناظر به سطح نسبتا قابل قبولی رسیده 
است اما در بهره برداری از ساختمان ها، آشفتگی هایی موجود 
بروز حوادث می شود که یک دسته از این آشفتگی ها به قانون 

مصوب مجلس شورای اسلامی در سال 66 مرتبط می شود 
که آن هم قانون  »استقرار حرفه های وابسته به پزشکی در 
خانه ها و آپارتمان های مسکونی« است که این استقرار را 

مجاز کرده است.
معاون شهردار تهران با بیان اینکه کلینیک سینا در کوچه ای 
شلوغ و با عرض نامناسب مستقر شده چراکه در ابتدا این 
ساختمان برای امور مسکونی بوده است، گفت: انتظار است 
با بازنگری در این ماده واحده، پزشکان و نیروهای درمانی در 
ساختمان های درمانی، در مکان مناسب و فضایی منطبق با 
اصول ایمنی و فنی مستقر شوند که در همین راستا فرآیند 
اصلاح این ماده قانونی در کمیسیون زیربنایی دولت نیز بررسی 

و تایید شده است.
او با بیان اینکه اصلاحیه این ماده منتظر ارسال به مجلس 
است، گفت: در این لایحه بحث استقرار حرفه های وابسته به 
پزشکی در کل ساختمان مطرح است چراکه اگر کل ساختمان 
تبدیل به مرکز درمانی شود این کلینیک یا ساختمان پزشکان 
باید در پهنه کار و فعالیت باشد و اجازه ندارد که در بافت 
مسکونی فعالیت کند و در یک دوره زمانی سه ساله باید این 

فرآیند اصلاح شود.

تاکنون پیامک مراجعه به بانک برای اعطای تسهیلات وام 
شش میلیون تومانی به ۳۰ هزار تاکسیران شهر تهران ارسال 
شده است. همچنین وزارت رفاه این وام را برای تاکسیرانان 

مشمول بیمه تأمین اجتماعی واریز کرده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا قنادان؛ مدیرعامل سازمان 
مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی تهران، درباره وضعیت فعلی 
پرداخت تسهیلات وام شش میلیون تومانی به تاکسیرانان، 
توضیح داد: براساس آخرین پیگیری ها، اعطا تسهیلات وام 
شش میلیون تومانی به تاکسیرانان مرحله به مرحله درحال 
انجام است. تاکنون این وام برای نخستین گروه از راننده ها 

)دارندگان بیمه تأمین اجتماعی( واریز شده است.
او با بیان اینکه تاکنون برای ۳۰هزار تاکسیران پیامک ارسال 
شده است، افزود: به مرور زمان پیامک برای گروه های دیگر 
ارسال خواهد شد که پس از ارسال پیامک، راننده به سایت 
کارا مراجعه و ثبت نام می کند و پس از انتخاب بانک عامل، 

باید برای دریافت وام به بانک مراجعه  کند.
میلیون  وام شش  تسهیلات  واریز  افزود:  ادامه  در  قنادان 
تاکسیرانان  به  پیامک  دارد.  ادامه  تاکسیرانان  به  تومانی 

براساس الویت  بندی های انجام شده، ارسال می شود.
به گفته قنادان، مجری تسهیلات وام شش میلیون تومانی 
آن  شامل  نیز  تاکسیرانان  که  دیده  آسیب  مشاغل  برای 
می شوند، وزارت کار، تعاون و رفاه اجتماعی است. اقدامی 

که سازمان تاکسیرانی تهران انجام داده، پیگیری و ارسال 
مشخصات تاکسیرانان به وزارت رفاه است.

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی تهران درباره 
تسهیلات وام دو میلیون تومانی دیگر برای تاکسیرانان، گفت: 
علاوه بر تسهیلات وام شش میلیون تومانی، به چهار هزار 
نفر از تاکسیرانان که جزو افراد آسیب دیده از کرونا بوده اند 
یا دارای بیماری های خاص هستند، وام دو میلیون تومانی 

پرداخت می شود.
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روزنامه

5 اقتصادی

پایه هر علمی روش شناخت آن است و اعتبار و ارزش 
قوانین هر علمی به روش شناختی مبتنی است که در 
آن علم به کار می رود. ممکن است از »روش تحقیق« 
معانی متمایزی استنباط شود، در اینجا منظور از روش 
تحقیق یک فرآیند نظام مند برای یافتن پاسخ یک 
پرسش یا راه حل یک مساله است. از جمله عوامل 
موثر در انتخاب روش تحقیق می توان به موارد: نوع 
و  تحقیق  درباره  تعمق  مرحله  تحقیق،  مورد  مساله 
علاقه شخصی محقق و نوع تحقیق اشاره کرد. روش 
های تحقیق را با معیارهای مختلفی دسته بندی می 
کنند که در ادامه -  در دو قسمت- به آن ها خواهیم 

پرداخت.

)By Purpose(  طبقه بندی تحقیقات بر مبنای هدف

در طبقه بندی تحقیقات بر حسب اهداف، قبل از هر 
چیز بر میزان کاربرد مستقیم یافته ها و درجه تعمیم 
پذیری آن ها در شرایط دیگر توجه می شود. باید توجه 
داشت که طبقه بندی تحقیقات بر اساس نوع هدفشان 
انواع  ضرورتاً به معنای وجود مرزهای مشخص بین 
تحقیقات نیست، بلکه اکثر این تحقیقات در یک امتداد 

قرار دارند و با هم وابستگی های مفهومی دارند.

)Basic Research(  )1. تحقیقات بنیادی- )پایه ای

تحقیقات بنیادی به کشف قوانین و اصول علمی می 
پردازد و درصدد توسعه مجموعه دانسته های موجود 
درباره اصول و قوانین علمی است. ممکن است یک 
کاربرد  انجام می شود  که  زمانی  در  بنیادی  پژوهش 
عینی و مشخصی نداشته باشد اما در دراز مدت مبنایی 
برای توسعه دانایی و انجام سایر پژوهش ها خواهد 

بود.
هدف این نوع تحقیق ایجاد نظریه از طریق کشف اصول 
یا قواعد کلی است و توجهی به کاربرد عملی یافته 
ندارد، نتایج این گونه تحقیق اغلب مجرد و کلی است. 
)هدف از این نوع تحقیق بیشتر نظریه پردازی است.( از 
جمله مشخصات تحقیقات پایه ای می توان به موارد 

زیر اشاره کرد:
- کسب شناخت های کلی

- ثبت و ضبط جامع
- وقت گیر بودن )برای کشف مجهول، زمان طولانی 

نیاز است(
- هزینه بر بودن )نیاز به منابع مالی زیاد دارد(

انجام  دانشگاهی  به وسیله مراکز علمی و  - معمولا 

می شود.
تحقیقات بنیادی خود بر دو نوع تجربی و نظری 
و  ها  داده  تجربی،  بنیادی  تحقیقات  در  است. 
اطلاعات اولیه با استفاده از روش های آزمایش، 
طریق  از  و  شده  گردآوری  و...  مصاحبه  مشاهده، 
قرار می  تحلیل  و  تجزیه  آماری مورد  روش های 
گیرد. در تحقیقات بنیادی نظری، اطلاعات و مواد 
اولیه تحلیل به روش کتابخانه ای گردآوری شده و 
سپس به روش های مختلف استدلال مورد تجزیه 
گیری می  نتیجه  و  گرفته  قرار  عقلانی  تحلیل  و 

شود.

)Applied Research(  2. تحقیقات کاربردی

ها،  نظریه  که  هستند  تحقیقاتی  کاربری  تحقیقات 
قانونمندی ها، اصول و فنونی که در تحقیقات پایه 
تدوین می شوند را برای حل مسایل اجرایی و واقعی به 
کار می گیرد. )غالبا در تحقیقات کاربردی، اصول علمی 
تدوین شده در تحقیقات پایه، مبنای کاربردی شدن قرار 

می گیرند(.
این تحقیقات بر روی یافتن راه حل مسائل فوری با 
ماهیت عملی متمرکز می شود و بنابراین این تحقیقات 
جنبه عملی داشته )نتایج این تحقیق عینی و مشخص 
است.( و معمولا خود محققین در کاربرد نتایج دخیل 
می باشند. این نوع تحقیق برای بکار بردن شیوه جدید 
در جهت زندگی بهتر در جامعه به کار برده می شود. از 
جمله مشخصات تحقیقات کاربردی می توان به موارد 

زیر اشاره کرد:
انجام می  بنیادی  از تحقیقات  زودتر  زمانی  نظر  از   -

گیرند.
- درآمدزا هستند و به همین دلیل طرفداران بیشتری 

دارند.

و  خصوصی  و  دولتی  های  سازمان  توسط  عمدتا   -
کارخانه ها انجام می پذیرند.

3. تحقیق و توسعه 
)Research & Development = R&D(

فرایندی است که به منظور تدوین و تشخیص مناسب 
بودن یک فرایند، روش ها و برنامه ها، شناسایی نیاز یا 
استعداد، پیدایش اندیشه ها، آفرینش طراحی، تولید، 
معرفی و انتشار یک محصول و فرایند یا نظام فناوری 
تازه، انجام می شود. می توان اینگونه گفت که این 
تحقیقات بیشتر با رویکرد به آینده و پیشرفت علوم 

صورت می گیرد.
هدف اصلی فعالیت های R&D نظریه پردازی یا آزمون 
نظریه نیست بلکه توسعه محصولات یا فرایندهای 
جدید، تدوین یا تهیه برنامه ها ، طرح ها و امثال آن 
است. با وجود پر هزینه بودن اجرای چرخه تحقیق 
فراهم  را  آتی  توسعه  و  رشد  چرخه،  این  توسعه  و 

می سازد.

)Action Research( 4. تحقیقات عملی

در این تحقیق که به صورت عملی می باشد فرد به دنبال 
پیدا کردن راه حل و بررسی درست درباره موضوع خاص 
مربوط به خود می باشد که نتیجه آن منجر به شناخت 
در رابطه با موضوع مورد نظر خود می باشد. هدف اصلی 
تحقیق عملی، حل یک مساله خاص است و نه کمک 
به توسعه نظریه های علمی. )این نوع تحقیق بر کاربرد 
فوری و موقعیت های محلی متمرکز است و به ایجاد 
نظریه یا کاربرد عمومی یافته ها توجهی ندارد و در واقع 
تحقیق عملی پاسخ های فوری برای مسائلی فراهم می 
کند که نمی توانند مدت زیادی در انتظار راه حل های 

نظری باقی بمانند(.
این تحقیقات را می توان تحقیقات حل مساله یا حل 
برای حل  آن مستقیما  نتایج  زیرا  نامید.  نیز  مشکل 
مساله به کار گرفته می شود. البته بایستی توجه داشت 
که نقش این نوع تحقیقات در پیشرفت علم محدود 

است.
دکتر خاکی در کتاب روش تحقیق خود نوع دیگری 
تحقیق با عنوان تحقیق ارزیابی را معرفی می کند. وی 
بیان می دارد: این نوع تحقیقات، فرایندی جهت جمع 
آوری و تجزیه و تحلیل اطلاعات برای تصمیم گیری 
هستند. )منظور از ارزیابی، انتخاب یک راه کار به منظور 

اتخاذ تصمیم است(.

تحقیقات بازار

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

روش های پژوهش در تحقیقات بازاریابی )1(

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه

نام تازه ترین محصول
 ایران خودرو چیست؟

مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو با بیان این که نام 
محصول پروژه K۱۳۲ به زودی تصویب و اعلام می شود، 
برای  خودرو  این  تولید  در  مشارکت  فروش  طرح  گفت: 

تحویل در سال آینده، منافاتی با برنامه تولید امسال ندارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایران خودرو، »فرشاد 
زمان  درباره  زنی های موجود  به گمانه  اشاره  با  مقیمی« 
تولید محصول جدید گروه صنعتی ایران خودرو تصریح کرد: 
طبق مصوبه کمیته خودرو سه نوع فروش شامل فروش 
فوق العاده با قیمت قطعی محصول و موعد تحویل تا سه 
ماه از زمان ثبت نام،   پیش فروش یک ساله با موعد تحویل 
۴ تا ۱۲ ماه و مشارکت در تولید برای فروش محصولات 

خودروسازان تعیین شده است.
وی افزود: فروش مشارکت در تولید، با دو موعد تحویل 
۱۳ تا ۲۴ ماه و ۲۵ تا ۳۶ ماه تعریف شده است که برنامه 
اخیر فروش ایران خودرو در قالب نوع اول اعلام شده است.

مقیمی، طراحی و تولید محصول جدید در شرایط تحریم و 
محدودیت های بین المللی را اقدامی جهادگونه در مجموعه 
زنجیره تامین و گروه صنعتی ایران خودرو خواند و گفت: 
مهندسان این خودروساز تجربیات و اندوخته های چند ساله 
خود را در محصول جدید به کار گرفته اند تا بتوانیم در زمان 

مقرر و برنامه اعلام شده، محصول را وارد بازار کنیم.
وی خاطرنشان کرد: تولید این محصول هم زمان با سال روز 
پیروزی انقلاب اسلامی کلید خواهد خورد که برای عرضه 
به بازار آن نیز برنامه های فروش متناسبی درنظر گرفته 

خواهد شد.
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو تصریح کرد:  تمامی 
برای  را  جدید  محصول  نمونه های  معتبر،  خودروسازان 
دریافت بازخورد از جامعه و متخصصان به نمایش می گذارند 
تا طبق نظرات کارشناسان و سلیقه مشتریان در صورت لزوم 
در محصول تغییر ایجاد کنند. این اقدام امری مرسوم در 

صنعت خودروسازی به شمار می رود.
وی با بیان این که موتور محصول از موتورهای توسعه یافته 
و به روز ایران خودرو است، تصریح کرد: خط تولید موتور 
EC۵ نیز تجهیز شده و آماده تولید است. قطعات تمامی 
بخش ها طراحی و قالب سازی شده و درحال ساخت است.

»مدیرعامل شرکت گاز استان«:
مناطق بالادست تنکابن تا سال 

۱۴۰۰ گازدار خواهد شد
مدیرعامل شرکت گاز مازندران گفت که بر اساس برنامه ریزی 
صورت گرفته گازرسانی به مناطق دوهزار و سه هزار شهرستان 

تنکابن تا سال آینده تکمیل و بهره برداری می شود.
جعفر احمدپور عصر پنجشنبه در حاشیه بازدید از روند اجرای 
پروژه گازرسانی به مناطق دوهزار و سه هزار شهرستان تنکابن 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: برای گازرسانی به این 
مناطق پیش بینی بودجه حدود ۳۰۰ میلیارد تومان بود که 
تاکنون ۵۰ میلیارد تومان اعنبار تخصیص یافت و پیمانکاران 

مشغول به فعالیت هستند.
وی اظهار داشت: فاز نخست این پروژه در حال اتمام است و 
تنها ۳۰۰ متر از آن باقی مانده که تا یک هفته آینده به اتمام 

می رسد و سپس این فاز برای مرحله تست آماده می شود.
احمدپور با بیان اینکه خطوط انتقال گاز این پروژه ها باید تا 
قبل از فصل سرما به اتمام برسد ، افزود : در قسمت بالا دست 
به طول ۱۳ کیلومتر به لحاظ سختی مسیر در اجرا با مشکلاتی 
مواجه هستیم که با جلساتی که پیرامون آن برگزار می شود، 
این مشکلات برطرف خواهد شد. احمدپور افزود: در حاضر ۹۹.۸ 
درصد جمعیت شهری و ۹۳.۵ درصد جمعیت روستایی مازندران 

از مزایای گازرسانی بهره مند هستند.

صنعت و معدن

»مازندران« چه خبر؟
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پژمان خلیل زاده

 نویسنده و منتقد

اسناد مالکیت کاداستری 5/ 4 دانگ مشاع از ششدانگ باستثنا بهای ثمنیه 5/ 4 دانگ ) مالک بهای ثمنیه 5/ 4 دانگ خانم 
ام البنین بخشی آزاد شربیانی می باشد ( ، یک قطعه باغ بشماره ۲۰۵۰ فرعی از ۱۶۲ اصلی مفروز از ۲۰۳ فرعی از اصلی مذکور 
بمساحت ۴۴۲ مترمربع ذیل ثبت دفاتر الکترونیکی بنام خانمها مريم و اکرم شریفی پور هریک نسبت به 125/ 1 دانگ مشاع و آقای 
علی شریفی پور نسبت به 25/ 2 دانگ مشاع از ششدانگ صادر و تسلیم شده است و نسبت به 5/ 1 دانگ مشاع دیگر از ششدانگ 
سند مالكيت ذیل ثبت صفحه ۹۳۴ دفتر ۲۸۸۱ بنام آقای حسین شریفی پور صادر و تسلیم شده سپس نامبرده بموجب دادنامه 
حصر وراثت شماره 930129/ 104 مورخه 93/04/11ریاست محترم شعبه ۱۰۴ شورای حل اختلاف کرج فوت نموده و وراث وی 
عبارتند از : زهرا و آیلار شریفی پور شربیانی ) فرزندان ( و طيبه علوی شربیانی ) همسر ( معرفی شدند.حالیه خانم مریم شریفی پور 
احدی از مالکین مشاعی بموجب تقاضای وارده به شماره ۱۳۹۸۲۱۷۳۱۰۰۹۰۴۷۰۸۹ مورخه 1398/09/6 به استناد قانون افراز و فروش 
املاک مشاع درخواست افراز سهمی خود را به طرفیت دیگر مالكين مشاعی از این اداره نموده است که انجام آن برابر مقررات به 
نماینده ثبت محول گردید که مطابق ماده دو آئین نامه قانون افراز و فروش املاک مشاع نماینده ثبت گواهی نموده است که جریان 
ثبتی ملک معنونه خاتمه یافته وثبت دفتر املاک شده و سند مالکیت معارض ثبت و صادر نگردیده ، لذا با عنایت به نامه شماره 
۱۳۹۸۸۵۶۳۱۰۰۹۰۱۷۲۲۶ مورخه 1398/9/11 موضوع افراز پلاک فوق به اطلاع شهرداری مرکزی کرج رسانیده شد و بموجب نامه 
شماره 67/ ۳ /120163 مورخه ۱۶/ ۰۹ / ۱۳۹۸ معاونت شهرسازی و معماری شهرداری کرج با افراز پلاک 162/ 2050 بعلت مغایرت 
با ضوابط شهرسازی مخالفت نموده و پلاک فوق را غیر قابل افراز اعلام نمود. که در این رابطه صورتمجلس عدم قابلیت افراز به 
شماره ۱۳۹۸۸۵۶۳۱۰۰۹۰۲۰۳۰۴ مورخ ۱۲/ ۱۰ / 98 صادر و جهت ابلاغ به خواهان وخواندگان از طریق شعبه اجرای ثبت کرج اقدام 
شد، لیکن با توجه به نامه های شماره ۱۳۹۸۰۴۹۳۱۰۵۱۰۱۵۴۱۶ مورخه ۲۸/ ۱۰ / ۹۸ و ۱۳۹۹۰۴۹۳۱۰۵۱۰۰۶۱۸۴ مورخه ۱۶ / ۰۴ / ۹۹ 
شعبه اجرای ثبت کرج صورتمجلس عدم افراز به خواندگان ابلاغ نگردیده ، فلذا با عنایت به مراتب فوق و در اجرای ماده ۱۸ آئین 
نامه اجرای اسناد رسمی لازم الاجرا یک نوبت در روزنامه رسمی جهت ابلاغ آگهی میگردد تا چنانچه متقاضی و دیگر مالكين 
مشاعی نسبت به این صورتجلسه عدم قابلیت افراز اعتراضی دارند ظرف مدت ده روز پس از نشر این آگهی اعتراض خود را به دادگاه 

صالح محل وقوع ملک ارائه نمایند، در غیر اینصورت این اداره وفق مقررات به وظیفه قانونی خود عمل می نماید.   99/155/ف
عباسعلی شوش پاشا
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

جناب استاد حبیب اله ناظریان 
نوید مسرت بخش انتخاب شایسته حضرتعالی به سمت رئیس هیاتً کاراته 
مزید  منان  ایزد  وازدرگاه  نمایم  می  عرض  تهنیت  و  تبریک  را  اصفهان  استان 
توفیقات برای خدمتی سرشار از شور و نشاط و مملو از توکل الهی در جهت رشد 

و شکوفایی ورزش کاراته استان اصفهان مسئلت دارم.
انشاالله در پناه خداوند موفق و پیروزباشید.

 محسن آشوری - رییس سبک ماتسوشیمای ایران

شهرداری کرج در نظر دارد با توجه به بودجه مصوب شورای اسلامی شهر پروژه مندرج در جدول ذیل را از طریق 
مناقصه عمومی به پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید.

۱- سپرده شرکت در مناقصه به یکی از روشهای ذیل ارائه گردد. ضمانت نامه بانکی معادل مبلغ فوق که به 
مدت ۹۰ روز اعتبار داشته و قابل تمدید باشد و یا واریز فیش نقدی به مبلغ فوق به حساب ۷۰۰۷۸۶۹۴۸۶۲۳ 
بانک شهر. ۲- برندگان نفر اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب 
ضبط خواهد شد. ۳- شهرداری کرج در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار است. ۴- مبلغ 000/ 500 ریال 
بابت هزینه خرید اسناد به حساب ۷۰۰۷۸۵۳۱۳۷۹۵ نزد بانک شهر شهرداری واریز و رسید آنرا ارائه نمایند. 
۵- متقاضیان می توانند از تاریخ انتشار آگهی جهت خرید اسناد مناقصه به اداره امور قراردادها و پیمانها واقع 
در میدان توحید- بلوار بلال شهرداری کرج طبقه هفتم مراجعه نمایند. ۶- در هر صورت مدارک مندرج در اسناد 
مناقصه ملاک فروش اسناد و متعاقبا عقد قرارداد خواهد بود. ۷- توضیح اینکه به غیر از سپرده شرکت در 
مناقصه کلیه اسناد و مدارک مربوط به پیمانکاران شرکت در مناقصه نزد شهرداری باقی می ماند. ۸- لازم به 
ذکر است هنگام خرید اسناد داشتن رتبه مربوطه و تاییدیه صلاحیت در سایت sajar. mporg . ir و گواهینامه 
صلاحیت ایمنی معتبر ، معرفی نامه ممهور به مهر و امضای مدیرعامل، روزنامه آخرین آگهی تغییرات اعضای 
شرکت، کد اقتصادی الزامی میباشد.۹- شرکت کنندگان در مناقصه می بایست کلیه فرمها و اطلاعات مورد 
درخواست شهرداری را تکمیل و به همراه سایر اسناد مناقصه در پاکت مربوطه قرار دهند. ۱۰- سایر اطلاعات 
و جزئیات در اسناد مناقصه مندرج است. ۱۱- پیشنهادات می بایست در پاکتهای مجزا )الف-ب-ج( لاک و 
ممهور به مهر شرکت شده و پس از الصاق هولوگرام بروی پاکت ج تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 
31/ ۴ / 99 به آدرس کرج-میدان توحید - بلوار بلال دبیرخانه شهرداری کرج تحویل داده شود. ۱۲- پیشنهادات 
رسیده در مورخ 1/ ۵ /99 در کمیسیون عالی معاملات شهرداری کرج )دفتر شهردار( مطرح و پس از بررسی و 

کنترل برنده مناقصه اعلام خواهد شد. در ضمن هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه میباشد. 
 www. karaj .ir جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن ۳۵۸۹۲۴۱۸- ۳۵۸۹۲۴۲۱-۰۲۶ تماس و یا به سایت *

مراجعه  نمائید.
اداره امور قراردادها و پیمانها - شهرداری کرج

آگهی ابلاغ صورتمجلس عدم قابلیت افراز پلاک ۲۰۵۰ فرعی از ۱۶۲ اصلی

آگهی مناقصه عمومی

»درخت گلابی وحشی« داستان نیم خطی اش در مورد یک 
جوان فارغ التحصیل شده از دانشگاه است که نویسندگی 
می کند و به روستایشان بازگشته است. حال همین خط را 
بگیرید تا به انتهای روایت بازه باز فیلم برسید. »درخت گلابی 
وحشی« اثر جدید فیلمساز ترکیه ای، نوری بیگله جیلان است. 
فیلمسازی که به نوعی جزو کشف های جشنواره کن محسوب 
می شود و چند سالی است سینمایش در جهان مورد بازخورد 
قرار می گیرد. »درخت گلابی وحشی« به درستی در ادامه ی 
خسته کننده،  کش دار،  اثری  است؛  فیلمسازش  قبلی  آثار 
از  کارت پستالی  تصویرسازی  با  خمود  مینی مالیستیِ 
محیط های خوش آب و هوای ترکیه. جیلان را باید بیشتر یک 
سینماگر توریست پرور دانست چون حق الانصاف مکان هایی 
از ترکیه را به تصویر کشیده که شاید کمتر کسی در جهان 
از آنجاها خبر داشت. در مورد جیلان در کلیت می توان گفت 
او کپی و مقلد دسته چندمی از تئو آنجلوپولوس است. وی 
نماهای برداشت بلند و حرکات آهسته ی دوربین را بدون هیچ 
فضاسازی و منطق ارگانیکی وارد فیلم هایش می کند و آثارش 
همینطور همانند راش هایی هرز رو به جلو حرکت می نماید. اما 
وضع در درخت گلابی بغرنج تر از فیلم قبلی »خواب زمستانی« 
است. اولین چیزی که می توان در حق این فیلم وارد ساخت 
این می باشد که این مینی مالیسم غیر ارگانیسم و پرت از فرم، 

تا کی می خواهد در چنین آثار بی در و پیکری ادامه داشته 
باشد؟ فیلم نه زمان دارد و نه این المان را می سازد و نه منطقِ 
درست با اسلوب فیلمبرداری اش دارد. »درخت گلابی وحشی« 
سه ساعت که هیچ، می توانست ساعت ها و روزها و ماه ها 
همینطور بی وقفه ادامه پیدا کند، چون اساساً در آن نه خبری 
از داستان درست و درمان خطی یا غیرخطی است و نه مسئله 

و دغدغه..
سینمای جیلان بیشتر درگیر یک سری سر تیترهای متکملِ 
مافنگی است که در فضایی تخدیری همچون مخدرهای 
سنتی همه چیز اعم از درام، ساختار، روایت و حتی پرسناژها 
بسیار  جیلان  دوربین  اینکه  با  می برد.  لایزال  خواب  به  را 
اصرار دارد بر سیر تنظم بصری بماند و نماهای زیبا در پس 
لانگ شات هایش بگیرد اما باید گفت این نماهای زیبا بدون 
پشتوانه هیچ مفهومی ندارند و فقط و فقط حکم کارت پستال 
را برای مجلات ژورنال بازی می کنند. بیشتر طرفداران او به 
صورت کراری از تصویربرداری سبنمایش می گویند و این نشان 
می دهد که جیلان به خوبی توانسته در پس نمابازی اش در 
دشت ها و چمن های آناتولی مخاطبش را مرعوب بسازد. در 
کنار این ارعاب خمود، یک حالت مینی مالیستی با بیانی 
مثلا اگزیستانسیالیست زده در آثارش موج می زند که خوراک 
آن دسته از محتوا بازهاست. از همان حرکاتی که مثلا پرسناژ 
تخدیری جیلان سرگردان میان هپروت مینی مال گیر کرده اما 
این تصویر در کنار نماهای نقاشی بازی فیلمساز، دست هایی را 

بالا می برد که به پیشانی می خورد و با صدای بلند »واوووو.... 
عجب شاهکاری« را سر می دهد. 

»درخت گلابی وحشی« داستان نیم خطی اش در مورد یک 
جوان فارغ التحصیل شده از دانشگاه است که نویسندگی 
می کند و به روستایشان بازگشته است. حال همین خط را 
بگیرید تا به انتهای روایت بازه باز فیلم برسید. درام گویی در 
این فیلم به خانه ی مادربزرگ کوچ کرده و عنصر کشش هم 
از بالای پشت بام برای ساحت پرسناژها دست تکان می دهد، 
خب، چه می ماند؟! یک دو جین تصاویر پرت و پلا که دقیقا 
می توان از فرط مازاد بودنشان، هفتاد درصد آن ها را از فیلم 
حذف کرد. مثلا مانند صحبت های پسر با آن کتاب فروش 
به  نیست.  پشتش  دراماتورژی ای  مفهوم  هیچ  اصلاً  که 
نظرم مشکل کار در تله ی مینی مال بازی کارگردان ما نهفته 
انحطاطی  است. فیلمساز فقط در تلاش است که جریان 
سکانس هایش را هر جور شده به روایتی مینی مال سنجاق 
نماید. به بیانی منطق و کُنهِ فرم نه مینی مال است و نه 
ماکزیمال، بلکه فیلمساز از خارج دائما اصرار دارد که با چسب 
دوقلو این مدل روایت را به ساختار فیلمش بچسباند. با این 
مکانیسم به جای رسیدن به فرمی گیرا، به شکنجه ای در پس 
جریان بازی می رسیم تا جایی که واقعا به دلیل زمان بالا و 
انفعال پرسناژها و انحطاط روایت، آدمی از جایی به بعد دیگر 

از فیلم زده می شود و کلافه. 
»درخت گلابی وحشی« فیلمی است کلافه کننده، مرض دار 

و بی دلیل که در مردابی از توهم های آنجلوپولوسیِ مولفش 
اسیر شده و در اسیری، شکنجه ای اثیری را به خورد مخاطب 
می دهد. بی داستانی بعلاوه ی تصاویر کارت پستالی می شود 
سینمای نوری بیگله جیلان؛ سینمایی بی خود که در همه ی 
جهات راه به جایی ندارد با اینکه بسیار دوست دارد به سمت 
پست مدرن بازی مُد شده راهنما به چپ بزند اما باید گفت هنوز 
فیلمساز ما وارد جریان اصلی نشده، چه برسد که بخواهد به 
سمت و سوهای روایی دیگر میل کند. این فیلم حدِ لیمیتش 
به سمت بی نهایتِ بی ساختاری و ضدفرمالیته میل می کند و 
چسباندن جملات پرطمطراق و آسمان و ریسمان بافتن  هم 

به کمکش نمی آید.

دست به نقد

نقدی بر فیلم »درخت گلابی وحشی« ساخته »نوری بیگله جیلان«؛

شکنجه  مینی  مالیستی

میزان غیرنقدیرتبهمبلغ سپرده به ریالمبلغ اعتبار به ریالشرح عملیاتردیف

تراش ، قیرپاشی، حمل و 1
پخش مکانیزه آسفالت سطح 

منطقه ۷
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روزنامه

7 ورزشی

سرانجام پس از لغو چندباره تشکیل مجمع عمومی در ۱۸ 
ماه گذشته، انتخابات هیأت کاراته استان اصفهان، روز سه 
شنبه گذشته با رعایت فاصله اجتماعی واصول بهداشتی، 
و در غیاب رئیس فدراسیون کاراته و عدم حضور نماینده 
شهرستان ها باحضور »اشرف امینی« -نایب رئیس فدراسیون 
کاراته-، »سید محمد طباطبایی« -سرپرست اداره کل ورزش 
و جوانان استان اصفهان-، »باقری« -نماینده وزارت ورزش و 
جوانان در امور برگزاری مجمع عمومی انتخابات هیأت های 
استان ها- و اعضای مجمع ۱۲ نفری درتالار افتخارات سرای 
ورزشکاران اصفهان برگزار شد.  اتفاقی که در مجامع انتخابات 
گذشته هیأت های ورزشی، کم سابقه وحتی می توان گفت 

بی سابقه بوده و برای اولین بار رخ داد!

نازنینی تو ولی در حد خویش!

همه ی مام حکوم به این اصل هستیم که ملاک قضاوت 
هایمان نسبت به افرادی که نیت شان بر اساس عملکرد 
آن هاست باشیم. اعتقاد صاحب این قلم بر آن است که 
اینگونه قضاوت کردن تنها متعلق به فرد نیست که متعلق 
به جامعه و مبتنی بر تاریخ گذشته و عملکردها می باشد. 
آنچه که به عنوان ملاک و معیارهای انتخاب استاد حبیب 
اله ناظریان در مجمع عمومی انتخابات هیأت کاراته آستان 
اصفهان مد نظراعضای مجمع قرارگرفت تا با اکثریت آرا از 
سرپرستی به ریاست هیات کاراته استان اصفهان ارتقاء پیدا 
کند، به دلیل سوابق و عملکردها و تجربه های بین المللی 
وی در دوران بیش از ۲۵ سال گذشته اش در دو بخش 

قهرمانی و مدیریتی اش بوده است.
این قائده در مدیران فعلی فدراسیون ها و هیات های 
ورزشی کشور حاکم است! البته در اینکه استاد ناظریان با 
نیت خیر و برای سالم سازی و رشد و توسعه مجدد کاراته 
استان اصفهان که در سال های گذشته با مدیریت کارآمد 
ایشان در سطح کشور و آسیا مطرح بوده تردیدی نیست، اما 
به این نکته هم باید توجه داشته باشیم که قضاوت امروزی 
ها به ویژه جوانان همانگونه که ذکرشد نه تنها براساس نیت 
که بر پایه سوابق و عملکردهای افرادی نظیر استاد ناظریان 
باشد که در عمل ظرفیت کارآیی های خود را نشان داده اند.

و اما همواره در مجمع عمومی انتخاب رئیس هیأت ها 
رسم براین بوده که قبل از رای گیری ابتدا رئیس مجمع   
سخنانی ایراد می کند که در غیبت رئیس فدراسیون در این 
مجمع باعث گردید تا »سیدمحمد طباطبایی« -سرپرست 
اداره کل ورزش و جوانان استان- به عنوان رئیس مجمع 
اداره امور انتخابات را برعهده بگیرد و با اشاره به تعویق 
چند باره تشکیل مجمع در دوره مدیریت قبلی و طولانی 
شدن روند اداره هیأت کاراته آستان به صورت سرپرستی و 
با تاکید به نقش مدیریت در موفقیت های ورزشی در سایه 
برنامه ریزی اصولی ابراز امیدواری کرد: اعضای مجمع پس 
از استماع سخنان و برنامه های کاندیداها در کمال آرامش 

و آزادانه فرد اصلح مورد نظر خود را برگزینند.

غیبت استکی و امیراسدی

این مجمع ۹ کاندیدا داشت که »مهدی استکی« و »امیر 
اسدی« غیبت داشتند. خانم »زهره چگونیان« -نایب رئیس 
هیأت کاراته استان- در بخش بانوان کاندیدا و رقیب جدی 
برای احراز پست ریاست هیات مختصری از فعالیت های  
چند ساله خود در پیشرفت کاراته بانوان و پیشبرد امور 

مرتبط با کاراته در هیات و برنامه های آتی را بازگو کرد.
»سعید آنالی« دیگر کاندیدا، عدم حضور رئیس فدراسیون 
در این مجمع را توهین و مغایر با شان ورزش اصفهان به 
ویژه خانواده ورزش کاراته نصف جهان دانست و از شرکت 

در انتخابات انصراف داد.
»حمید صالحی« پیشکسوت کاراته اصفهان نیز به سوابق 
ورزشی و قهرمانی خود اشاره کرد واز دور رقابت ها کنار رفت 
تا خانم چگونیان تنها بانوی کاندیدا که پیش از این هم به 
عنوان نایب رئیس سابقه همکاری با هیات در سال های 
گذشته و استاد ناظریان طی حدود ۱۸ ماه را داشته است 
به اتفاق »مجید رمضانی مقدم«، »میثم ریاحی«، »امین 
اله ناظریان« که دارای دان ۹ کاراته،  طالبی« و »حبیب 
و سابقه قهرمانی، مدیریت در هیأت و فدراسیون کاراته، 
تاسیس فدراسیون کاراته غرب آسیا و عضویت چندین ساله 
در هیات رئیسه فدراسیون جهانی را در کارنامه خود دارد 

منتظر آراء اعضای مجمع باشند.
پیش از رای گیری، استاد ناظریان در سخنانی به عملکرد 
هیأت طی ۱۸ ماه گذشته و گردش مالی چهارصد میلیونی 
هیأت اشاره کرد و افزود: خرید چهارتخته تاتامی، تهیه و 
تجهیز مسابقات به ویدیو چک و باز پس گرفتن سالن 
اختصاصی کاراته واقع در ورزشگاه تختی از جمله اقدامات 
مهم دوره سرپرستی اش در هیات کاراته استان اصفهان 

بوده است.
سپس راًی گیری زیر نظر آقای باقری نماینده وزارت ورزش 
و جوانان در امور برگزاری مجمع هیأت های استانی به 
عمل آمدکه در نهایت استاد ناظریان با کسب ۱۰ رای از ۱۲ 
رای ماخًوزه برای چهارسال آینده از سرپرستی به رئیسی 
هیأت کارانه آستان اصفهان ارتقاء پیدا کرد و خانم چگونیان 

نیز با ۲ راًی در جای دوم قرار گرفت.
حبیب اله ناظریان پس از انتخاب با تشکر از حسن اعتماد 
اعضای مجمع و جامعه ورزش کاراته، طی سخنانی به 
برنامه های چهار ساله هیأت مبتنی برکار زیر بنایی وآموزش 
در رده های مختلف سنی و برداشت از کاشته ها اشاره کرد 
و بدنسازی را یک ضرورت اجتناب ناپذیر در راستای رشد و 
توسعه کاراته دانست و ابراز امیدواری کرد در آینده میزبانی 
یک دوره مسابقه بین المللی معتبری را در راس تقدیم 

کاراته اصفهان پایه گذاری نماید.
نماینده وزارت ورزش و جوانان در امور برگزاری مجامع 
هیأت های ورزشی نیز تاًکید کرد: آقای ناظریان باید در طول 
یک ماه آینده دبیر، نایب رئیس و خزانه دار هیأت را انتخاب 

و به اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان معرفی کند.
وی از اعضای مجمع نیز درخواست کرد حق انتخاب سه 
عضو هیات رئیسه را به آقای ناظریان واگذار نمایند. باقری 

با اشاره به غیبت نماینده شهرستان ها در این مجمع از آقای 
ناظریان خواست احکام روسای هیأت های کاراته شهرستان 

ها بدون ثبت تاریخ صادر شود.
نایب رئیس فدراسیون کاراته نیز با ابراز خرسندی از حضور 
کاندیداها  تمامی  از  کاندیداها  درجمع  چگونیان  خانم 

درخواست همکاری با هیات کرد.
اشرف امینی نایب رئیس فدراسیون کاراته کشور استاد 
ناظریان را از جمله نخبگان و پیشگامان کاراته ایران خواند 
که هم در اجرا و هم در بخش فنی از توانمندی های قابل 

توجهی برخوردار است.
وی ابراز امیدواری کرد با وجود استاد ناظریان در راسً هیأت 
کاراته استان اصفهان اهداف فدراسیون کاراته در این استان 

بیش از پیش محقق شود.
سید محمد طباطبایی سرپرست اداره کل ورزش و جوانان 
استان اصفهان و رئیس مجمع نیز با جمع بندی کلی 
بحث های مطرح در مجمع از برگزاری بدون حاشیه و 
درکمال آرامش ابراز رضایت کرد و خطاب به آقای ناظریان 
اظهارداشت: اتاق فکر کاراته استان اصفهان باید با بهره 
گیری از نقطه نظرات و پیشنهادات نخبگان و پیشکسوتان 
و حضور پر رنگ بانوان راه اندازی شود تا اهداف کوتاه مدت 

و بلند مدت این رشته ورزشی بیشتر نمود پیدا کند.
سرپرست اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان میزبانی 
رویدادهای بین المللی کاراته در اصفهان را یکی از شاخص 
ترین و مهم ترین خواسته اداره کل عنوان کرد و از رئیس 
جدید هیأت خواست پیرامون میزبانی یک دوره مسابقه 

بین المللی به رایزنی بپردازد.

دیدگاه

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

ملاک انتخاب استاد ناظریان شایستگی درمدیریت بود
»عارف باقرزاده« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

حفظ سهمیه رامسر در لیگ 
برتر والیبال یکی از اهداف اصلی 

هورسان است
تیم »هورسان رامسر« یکی 
از تیم های تازه وارد لیگ 
برتر والیبال کشور است، با 
عارف باقرزاده سرمربی این 
تیم درباره برنامه و اهداف 
آن ها همکلام شدیم که در 

ادامه می خوانید.
»عارف باقرزاده« در گفت و 
گو با »دنیای هوادار« با بیان اینکه با رعایت تدابیر ویژه 
بهداشتی تمرینات هورسان را آغاز کردیم، بیان کرد: با یک  
کمپ تمرینی مجهز به اسکان ،سالن تمرینی و رستوران 
قرارداد بستیم و با این کار سعی کردیم تا تمامی پروتکل 

های بهداشتی را رعایت کنیم.
آغاز  را  تمرینات  به یک هفته  نزدیک  وی تصریح کرد: 
ادامه  و  گرفتیم  نظر  در  را  بدنی  تمرینات  ابتدا  کردیم، 
تمرینات توپی اضافه خواهد شد؛ در دو  پست دریافت 
قدرتی و قطر پاسور در روزهای آینده دو بازیکن در سطح 

بالا جذب خواهیم کرد.
سرمربی تیم هورسان رامسر ادامه داد: از لحاظ فنی با هیچ 
یک از تیم های لیگ برتری تفاوتی نداریم اما از لحاظ 
ریالی با تیم های متمول لیگ تفاوت داریم، سعی کردم از 
بازیکنان خوب لیگ دسته اول سال گذشته استفاده کنم، 
قطعا تیم هورسان رامسر سکوی پرتاب خیلی از بازیکنان 

گمنام خواهد شد.
 باقرزاده با اشاره به اهداف باشگاه هورسان رامسر، افزود: 
با توجه به یارگیری که انجام دادیم حفظ سهمیه در لیگ 
برتر والیبال است، این حفظ سهمیه به معنای این است 
که از اول تا دهم جدول لیگ برتر می توانیم جای بگیریم، 
بازیکنان خوبی را به خدمت گرفتیم تلفیقی از بازیکنان جوان 

و باتجربه در ترکیب تیم هورسان رامسر استفاده کردیم.
وی ادامه داد: از مدیران فدراسیون والیبال درخواست می 
کنم تا به لیگ دسته اول والیبال توجه ویژه ای داشته 
بازیکنان  بالاست،  بسیار  اول  دسته  لیگ  باشند، سطح 
گمنام بسیاری حضور دارند، مثال همیشگی آن هم »امیر 
غفور« ستاره این روزهای والیبال ایران بوده که از لیگ 
دسته اول کار خود را در والیبال آغاز کرده، من اگر قرار 
است در لیگ برتر مربیگری کنم لیگ دسته اول را رصد 
خواهم کرد و گلچینی از بازیکنان خوب این لیگ در تیم 

خود استفاده خواهم کرد.
سرمربی هورسان رامسر با بیان اینکه بهای موفقیت کار 
کردن است، گفت: انشاالله با این تلاشی  که خواهیم کرد 
به هدف خودمان که حفظ سهمیه لیگ برتری در رامسر 
بوده دست یابیم، من و تمامیت باشگاه تمام تلاش خود 

را برای دستیابی به هدفمان به کارگیری خواهیم کرد.
عارف باقرزاده ضمن تشکر از مسئولان شهری و استانی، 
خاطرنشان کرد: عملیات آماده سازی سالن شهید صدر رامسر 
آغاز شده که جای تقدیر دارد، با پیگیری های مسئولان 
شهری جهت تجهیز و بهسازی سالن صدر، استاندار مازندران 
به شخصه ورود پیدا کرد و بودجه در نظر گرفته شد و این 
روزها هم عملیات بهسازی ادامه دارد و تا اواسط شهریور 

ماه کار تجهیز و بهسازی به پایان خواهد رسید.
وی با اعلام اینکه تمام تلاش بنده و مجموعه باشگاه به 
کارگیری از ظرفیت بازیکنان استان های مازندران و گیلان 
بود، افزود: هر بازیکنی از این دو استان پتانسیل حضور در 
تیم هورسان رامسر را داشتند به آن ها پیشنهاد همکاری 
دادیم و اکثر آن ها را هم جذب کردیم و تعداد بازیکن 
را صورت  مذاکراتی  آن ها هم  با  داشتیم  رامسر  بومی 
دادیم و قصد داشتیم آن ها را به خدمت بگیریم که توافق 

حاصل نشد و سبب تعجب مدیران باشگاه شد.

توپ و تور

میلاد حسین زاده

 خبرنگار

اصغر قلندری

  خبرنگار 

و  نیت خیر  با  ناظریان  استاد  اینکه  در 
برای سالم سازی و رشد و توسعه مجدد 
کاراته استان اصفهان که در سال های 
در  ایشان  مدیریت کارآمد  با  گذشته 
سطح کشور و آسیا مطرح بوده تردیدی 
نیست، اما به این نکته هم باید توجه 
ها  امروزی  قضاوت  باشیم که  داشته 
به ویژه جوانان همانگونه که ذکرشد نه 
تنها براساس نیت که بر پایه سوابق و 
عملکردهای افرادی نظیر استاد ناظریان 
باشد که در عمل ظرفیت کارآیی های 

خود را نشان داده اند.
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رستگاری در روز رستاخیز
بزرگ  بیابانی  به  کُره خاکی 
از سکنه و جنبنده  و خالی 
تبدیل شده بود. هیچ موجود 
شد.  نمی  یافت  ای  زنده 
بود  دَمیده  اسرافیل در صور 
و دنیا به آخر! وقت رسیدگی 
به اعَمال بود و نامه اعمال؛ 
به دست آدمیان. سرشماری 
شد. اتفاق عجیبی افتاد! ۶۰۰ 
هزار نفر از جمعیت کره خاکی به وقت حساب و کتاب نبودند! 
بررسی شد. معلوم شد این تعداد هنوز بر روی کره خاکی و 
در منطقه ای ناشناخته ای به نام »فردیس« به ظاهر سکونت 

دارند!
فردیس  به  تفحص،  و  تحقیق  برای  فرشتگان  از  گروهی 
فرستاده شدند. در بررسی ها مشخص شد مردم اینجا با وجودِ 
منابع مالی سرشار؛ اما پس از گذشت هزاران سال همچنان 
چشم به دستان پُرمهر مسئولان برای بهره مندی از  امکاناتی 
چون بیمارستان، مرکز تعویض پلاک، سازمان های مستقل و 

برخی ادارات کار آمد دارند.
در تحقیقات انجام شده، این اهالی، به دلیل نداشتن گورستان 
با جایگاه مشخص، میلی به رفتن به آن دنیا در خود ندیده 
و ترجیح داده بودند در همین  دنیای فانی اما نان و آب دار؛ 
بمانند! مردم این شهر که گویی فرزند ناخلف شهر دیگری 
بودند، پس از عبور از مشکلات اقتصادی، مدیریتی، شورایی، 
با اتکا به ماسک هایی که نمی زدند در برابر این بیماری 
ناشناخته دوام آورده و به مشکلاتشان همچنان ریشخند 

می زدند.
روز  بازماندگانِ  تمامی  یافتن  برای  شده  مأمور  فرشتگان 
رستاخیز؛ به محلی مرموز و دور دستی رسیدند و عده ای را دور 
یک میز دیدند که مشغولِ انتخاب شهردار هستند اما حالت 
چهره ها نشان می داد همچنان به نتیجه معلومی نرسیده اند 

و نیازمن  بررسی های بیشتر! اما وقت رفتن بود!
تمامی جمعیت؛ چشم انتظار معجزه و دیگر کشفیات مأموران 
آن دنیا به دست ملک الموت سپرده شدند تا بدون نیاز به 
گورستان و دیگر تشریفات؛ راهی آن دنیا شوند. من که راوی 
داستان بودم هم برای ادامه ماجرا، فرشتگان مامور شده را 
دنبال می کردم که ناگهان ملک الموت متوجه حضورم شد و 

برای گرفتن جان، تعقیبم کرد!
هراسان خودم را به کوچه ای خلوت رساندم که ناگهان گرفتار 
شدم، در تلاش برای خلاص شدن از دست او بودم که ناگهان 

احساس کردم از نقطه ای بلند سقوط کردم!
از خواب پریدم و متوجه شدم در حال فرار از دست ملک 
الموت، از محل خواب پایین افتاده ام، پس از آنکه متوجه 
شدم تمام آن چیزی که دیده و شنیده بودم کابوسی بیش 
نبود، پنجره اتاقم را باز کردم، پشت پنجره من در فردیس، همه 
چیز سر جای خود بود. بیمارستان در حال ترخیص بیماران، 
شهردارِ منتخب در راه رسیدگی به امور و مردم  خرسند از 

عملکرد مسئولان به فکر تعطیلات آخر هفته!

برتر  لیگ  مسابقات  ادامه  در  جدیت  لزوم  کسی  آخر 
و  ورزش  وزارت  در  دوستان  که  آن طور  نفهمید،  را 
فدراسیون نشین و کارمندانشان در سازمان لیگ، به برگزاری 
مسابقات پافشاری می کردند، گمان می کردیم از لیگ های 
خارجی که از روی دستشان تقلب کردیم و آیین نامه و 

پروتکل نوشتیم هم بهتر آماده برگزاری بازی ها هستیم.
برگزاری بازی ها مخالفان و موافقان زیادی داشت، طبق 
اغلب اظهارنظرهایی که در ایران انجام می شود، مهم ترین 
مورد در تمامی حرف و حدیث ها نفع شخصی بود، اعضای 
باشگاه ها و هوادارانشان براساس جایگاهشان در جدول 
رده بندی نظرشان را اعلام می کردند، اما مسئولان تصمیم 

گیرنده به چه دلیل بر روی ادامه بازی ها اصرار داشتند؟ 
دلایلی مختلفی را می توان به عناوین مختلف به این 
تصمیم نسبت داد، اما حالا که دو سه هفته از بازی ها 
از  را  آن ها  کروناویروس  عواقب  کم  کم  است  گذشته 

تصمیمشان مردد کرده است.
قراردادهایی که با اسپانسرها و حامیان مالی امضا شده 
ادامه  برای  فوتبال  دلایل مهم مسئولان  از  یکی  است، 

بازی های لیگ برتر بود.
اما نکته مهم دیگر هم که ابهاماتی را به وجود آورده است، 
وزیر بهداشت قبل از شروع مسابقات، از فشارهای زیاد 
برای شروع مجدد مسابقات خبر داد و چند روز گذشته 

هم در پاسخ به سوالی گفت، دیگر در مورد فوتبال صحبتی 
نمی کند، از صحبت های شخص اول بهداشت و درمان 
ایران مشخص بود که با توجه به اوضاع نابسامان کشور در 
زمان شیوع کرونا، تمایلی به از سرگیری مسابقات فوتبال 
نداشته، اما چه کسانی و با چه اهدافی او را در تنگنا قرار 
دادند تا مسابقات شروع شود و به هدفشان برسند خدا 

می داند.
فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش هیج کمکی به هیات های 
فوتبال استان ها نمی کند و وقتی منابع مالی تامین نباشد، 
پروتکل های  رعایت  نمی ذید.  دست  به  خوبی  نتیجه 
بهداشتی در فوتبال ایران تبدیل به شوی تبلیغاتی و بازی 

رسانه ای شده است.
به طور قطع، با توجه به تعداد کرونایی های فوتبالی از 
استقلال  همین  تا  ماشین سازی  فولاد،  تراکتورسازی، 
گرفته، برای همه واضح و مبرهن شد که هیچ گونه نکات 

بهداشتی در فوتبال ایران رعایت نمی شود، تیم ها فقط در 
مقابل دوربین ها به این نکات توجه می کنند، البته اگر هم 
این موارد را رعایت کنند با توجه به خصلت درونی ورزش 
فوتبال و نزدیکی بازیکنان در زمین مسابقه باز هم نمی شود 
از خطر کرونا برای بازیکنان جلوگیری کرد، دیگر مورد مهم 
خود اهالی فوتبال هستند، چه پیش از شروع بازی ها و چه 
در زمان فعلی که کمتر بازیکنانی هستند که به رعایت این 
نکات پایبند باشند، صحت و درستی این مورد را از صفحه 

های اجتماعی آن ها می شود فهمید.
حرف زدن آسان است و در فوتبال ایران بین حرف و عمل 
سال ها فاصله است، آن طور که سهیل مهدی از جدیت 
رعایت پروتکل ها صحبت می کرد باورمان شده بود که چقدر 
به اوضاع فوتبال کرونایی رسیدگی می شود، اما با کمی 
توجه به عمق این موضوع، به بی مسئولیتی و بی درایتی 

مسئولان فوتبال ایران پی می بریم...

حرف آخر

ز عمل کار براید به سخنرانی نیست؛

پروتکل بهداشتی، شوی تبلیغاتی یا بازی رسانه ای؟

 دریچه

از سوی معاونت فرهنگی و اجتماعی شهرداری منطقه 8؛

سادات خبرنگار مورد تجلیل قرار می گیرند

همزمان با عید سعید غدیر خم و در آستانه روز خبرنگار 
معاونت فرهنگی و اجتماعی شهرداری منطقه 8 در نظر 

دارد از تعدادی از سادات خبرنگار تجلیل به عمل آورد.
به گزارش روابط عمومی شورایاران منطقه 8، در نشست 
کارگروه فرهنگی شورایاران منطقه 8 تهران که روز سه 
شنبه هفته گذشته با حضور امیرآبادی معاون فرهنگی 
و اجتماعی شهرداری منطقه 8 برگزار شد توجه به ورزش 
محلات و در اختیار گرفتن ساعاتی از امکانات مجموعه 
ورزشی آزادگان برای محلات به خصوص سالمندان مورد 

تاکید و تصویب قرار گرفت.
امیرآبادی معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری منطقه 
8 با بیان اینکه کار شهرداری در حوزه ورزش توجه به 

ورزش های همگانی و سلامت محور از طریق بوستان ها 
و فضاهای عمومی است گفت: با این وجود در هر نقطه 
از تهران که فضایی در اختیار شهرداری بوده می بینیم 
که یک ورزشگاه یا فضای ورزشی احداث شده است. به 
طور مثال در زیرگذر پل ها های هوایی و مسقف کردن 
رودخانه های موجود در تهران بهترین استفاده را شهرداری 
برده و حداقل یک زمین چمن مصنوعی فوتبال در هر 
کوی و خیابان دایر کرده است و نوجوانان و جوانان زیادی 

از این فضاهای ورزشی استفاده می کنند.
وی گفت: در تمامی پارک ها و بوستان ها تهران هم 
اکنون اماکانات ورزشی خوبی تعبیه شده و شهروندان 
از دستگاه های بدنسازی  می توانند به طور رایگان 
هم به ورزش های سلامت محور توجه کنند و هم 
آن ها که ورزش قهرمانی می کنند به ورزش قهرمانی 

بپردازند.
امیر آبادی با بیان اینکه شهرداری منطقه 8 دارای ویژ 
گی های خاصی به لحاظ معنوی نیز می باشد و آن هم 
به یمن برکت امام هشتم حضرت علی ابن موسی الرضا 
یک توجه خاصی به عدد 8 در بین شیعیان و مردم عزیز 
تهران وجود داردو ما به خود می بالیم که در منطقه 8 

خدمتگزار مردم هستیم.
کارگروه  از سوی  قربان  و  اعیاد غدیر  به جشنواره  وی 
فرهنگی شورایاری های منطقه 8 اشاره کرد و گفت: بنا 
به پیشنهاداتی که در این نشست مطرح شد همزمان با 
اعیاد و جشن های عید سعید غدیر با توجه به اینکه 
روز خبرنگار و عید سعید غدیر به فاصله یک روز از هم 
واقع شده طی مراسمی از سادات خبرنگار سعی می کنیم 
تجلیل به عمل آوریم که زمان و مکان دقیق آن اعلام 

خواهد شد.
سپس روح اله گلشنی دبیر کارگروه فرهنگی شورایاران 
منطقه 8 به بیان اهداف تشکیل این کارگروه پرداخت 
و گفت: برآیند تمام این اقدامات نزدیک شدن به مردم 
و حل مشکلات شهری مردمی است که شاید دسترسی 
مستقیم به شهرداری ها ندارند و شورایاران که از دل 
همین مردم انتخاب شده اند تلاش می کنند که ارتباط 
دهنده خوبی بین مردم و مسئولین در حوزه مسایل 

شهری خود باشند.
از هرکدام از شورایاران محلات 13 گانه منطقه 8 یک 
نماینده در کارگروه فرهنگی شورایاران این منطقه عضو 

هستند و جلسات ایشان به طور منظم برگزار می شود.

مکث

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

محمد نیک آیین

  عضو هیات مدیره خانه 

مطبوعات البرز

محمدرضا ولی زاده آلاشتی

  خبرنگار


